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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mikor történik meg a Balaton felszabadítása?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az illegális feltöltések és engedély nélkül épült bejárók elbontásával kapcsolatban ez é v
elején benyújtott kérdésemre Ön február hónapban az alábbi választ adta :

„A Balaton medrébe épült illegális partfeltöltések és bejárók felszámolása érdekében ez évbe n

tervezi a Belügyminisztérium a Balaton teljes partvonalának felmérését. Ennek a célja egy

aktuális, az évek során történt változásokat is magában foglaló, ellenőrzött adatbázis

kidolgozása, melynek alapján a szükséges források hozzárendelésével megtörténhet a

tómederbe engedély nélkül került létesítmények felszámolása. ”

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, hogy megtörtént-e az ígért felmérés, és ha igen, annak
milyen következményei lesznek, mikor indulhat meg a Balaton felszabadítása, az illegáli s
partfeltöltések és bejárók felszámolása? Amennyiben a felmérés nem készült el, mi a
késlekedés oka?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . november 30 .

Tisztelettel :

Kepli Lajo s
Jobbik
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